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ملی پوشــان ایران در دومین دیدار ھفته دوم 
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لیــگ ملت ھای والیبــال به مصــاف آمریکا 
می روند. تیم ملی والیبال ایران که در صوفیه 
بلغارستان به سر می برد، در حالی مقابل آمریکا 
صف آرایی می کند که شــاگردان جان اسپرا 
ھفته نخســت را با چھار برد متوالی به پایان 

رساندند.
ھفته دوم لیگ ملت ھا ۲۰۲۲ از روز سه شــنبه در دو 
شھر صوفیه بلغارستان و کوئزون فیلیپین آغاز شد که 
تیم ملی والیبال ایران در گروه چھارم در شھر صوفیه به 
میدان می رود. شاگردان بھروز عطایی سه شنبه شب  در 
نخستین مسابقه خود در این ھفته، به مصاف بلغارستان 
میزبان رفتند و این دیدار را در یک بازی پرانتقاد  ۳بر۰
به حریفشان واگذار کردند تا با دو برد (چین و استرالیا)، 
سه شکست (ھلند، ژاپن و بلغارستان) و شش امتیاز در 
جایگاه یازدھم جدول قرار بگیرند. دیدار امشب تیم ھای 
والیبال ایران و آمریکا، بیستمین جدال رسمی دو تیم 
در تاریخ محسوب می شــود که آمریکایی ھا در نوزده 
مسابقه قبلی، سیزده  بار فاتح میدان شدند و شش بار نیز 
پیروزی از آنِ ایران بوده است. تیم جوان شده ایران در 
این مسابقه در تلاش برای کسب ھفتمین برد والیبال 
کشورمان برابر این تیم قدرتمند است که کاری بسیار 
سخت خواھد بود؛ زیرا تیم ملی والیبال آمریکا ۲۱ مدال 
رویدادھای مھم والیبال جھان از جمله سه مدال طلا و 
مقام قھرمانی بازی ھای المپیک (۱۹۸۴لس آنجلس، 
۱۹۸۸ سئول و ۲۰۰۸ پکن) را در پرونده افتخاراتش 
دارد. قھرمانی مردان جھان ۱۹۸۶ فرانسه، دو قھرمان 
جام جھانی در ســال ھای ۱۹۸۵ و ۲۰۱۵ و دو مدال 
طلای لیگ جھانی در سال ھای ۲۰۰۸ و ۲۰۱۴ از دیگر  

افتخارات تیم ملی والیبال آمریکا ست.
تیم ملی والیبال ایران درحالی از ساعت۲۱:۳۰ امشب 
به وقت تھران به مصاف یانکی ھا می رود که در مسابقه  
اول مقابل بلغارستان، میزبان مسابقات، تن به شکست 
۳بر۰ داد تا ضمن ثبت اولین پیروزی برای بلغار ھا در 
این  رقا بت ھا، صدای معترضــان و منتقدان عملکرد 
تیم ملی والیبال، بلندتر از قبل شــنیده شــود. البته 

والیبال دوستان انتظار خیلی عجیبی از تیم جوان شده 
ایران نداشــتند، ولی صحبت ھای کاپیتــان و دیگر 
بازیکنان و ھمچنین ســرمربی تیم والیبال ایران، در 
نوع خود عجیب و بیشتر نزدیک به توجیه کردن باخت 
به نظر می رســید؛ جایی که برخی بازیکنان تیم کاملا 
ازپیش باخته به نظر می رسند و حتی کاپیتان تیم ملی، 
در توجیه بازی ناامیدکننده ایــران مقابل رقبا، بیان 
می کند: «لیگ ملت ھا تورنمنتی برای آماده سازی است 

و نتایج آن اھمیت چندانی برایمان ندارد.»
ملی پوشان ایران ھفته اول لیگ ملت ھا را در حالی شروع 
کردند که یک برد روحیه بخش مقابل چین به دســت 
آوردیم، اما باخت به ھلند نه چندان قدرتمند، این برد را 
به کام ایران تلخ کرد. با  وجود این، غلبه بر استرالیا دوباره 
امید را به والیبال د وســتان برگردانــد؛ اما اوج ناکامی 
تیم عطایی، باخت یک طرفه بــه ژاپن بود، باختی که 
به معنای از دست رفتن تاج و تختمان در آسیا بود. پیش 
از شروع ھفته دوم از ســوی کادرفنی وعده داده شد 
که تیم متفاوتی را در چھار مســابقه پیش  رو خواھیم 
دید. باتوجه به بازی ھای سخت پیش رو در ھفته دوم، 
بیشــترین شــانس برای پیروزی را مقابل  بلغارستان 
متصور بودیم؛ اما  مقابل تیم بدون برد مســابقات ھم 
شکست خوردیم تا نگرانی درباره والیبال به اوج  برسد. 
در این بین ھمچنان گفته ھایــی مثل «این تیم جوان  
شده اســت و باید به آن ھا فرصت داد» یا اینکه «نباید 
بیش از حد روی تیم فشار آورد»، به گوش می رسد؛ اما با 
نگاھی به ترکیب دیگر تیم ھا، بد نیست  اعتراف کنیم که 
این فقط ما نیستیم که پوست اندازی کرده ایم؛ بنابراین 
تکرار این حرف، بیشتر به بھانه جویی نزدیک است تا 

دلیل منطقی برای این شکست ھای ناامید کننده.
بلندقامتان ایران بعد از مسابقه امشب مقابل آمریکا، فردا 
به مصاف تیم پرافتخار برزیل می روند. برزیل روز گذشته با 
نتیجه ۳بر۱ به لھستان باخت. دیدار ایران و برزیل، جمعه، 
سوم تیرماه، در ساعت۱۸ برگزار می شود. داورزنی، رئیس 
فدراسیون والیبال کشورمان، ضمن حمایت کامل از تیم 
متحول شــده و جوان والیبال، برای تزریق روحیه عازم 

صوفیه و در کنار ملی پوشان حاضر شده است.

آس های بازار اروپا
١٠نام بزرگ و مبهم فصل نقل وانتقالات قاره سبز از نگاه مارکا

این تابســتان در ھمیــن ابتدا نیز شــاھد 
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نقل وانتقالات چشمگیری مانند انتقال ھالند به 
ســیتی بوده بااین حال، بســیاری از تیم ھا 
ھمچنان با نگرانی در انتظار ھســتند. در این 
مطلب به بررســی بازیکنانی می پردازیم که 
آینده آن ھا در ھاله ای از ابھام قرار گرفته است.

کریستیانو رونالدو

عملکرد او در فصل گذشته خوب بود و موفق شد ۲۴گل 
برای یونایتد به ثمر برساند. بااین حال، به نظر نمی رسد 
که این بازیکن سابق رئال مادرید از تأیید کامل تن ھاخ 
برخوردار باشد. از ســوی دیگر، دوری یونایتد از لیگ 

قھرمانان نیز چندان برای خود او خوشایند نیست. 
لوئیس سوارز

 قرارداد این بازیکن ۳۵ساله با اتلتیکو به پایان رسید و 
او واندا متروپولیتانو را با چشمانی اشک بار ترک کرد. 
بااین حال، آینده او مشخص نیست. گزینه ھای متفاوتی 
شــامل ریور، فنرباغچه، آتالانتا، استون ویلا، آژاکس، 

لیگ آمریکا و حتی سویا پیش روی او قرار دارد.
آنخل دی ماریا

دی ماریا به دنبال چالشی جدید و حضور در تیمی است 
که نقش اصلی آن را برعھده داشته باشد. حضور مسی، 
نیمار و امباپه در پی اس جی باعث شده بود که او ھمیشه 
در سایه قرار بگیرد. به نظر می رسد یووه مقصد بعدی 
او خواھد بود. ھرچند علاقه احتمالی بارسا به جذب او 

باعث شده که روند انتقالش به کندی پیش برود.
عثمان دمبله

وضعیت دمبله ھنوز مشخص نیست. در پنجره زمستانی 
در آستانه انتقال به چلسی بود و حالا ھم این تیم مدعی 
اصلی جذب او به حســاب می آید. او ھمچنین شانس 
حضور در پی اس جی را ھم دارد و دوســتی نزدیکش 
با امباپه ممکن اســت انگیزه مھمی برای پیوستن به 

این تیم باشد.
گرت بیل

گفته می شود ممکن است او به حضور در لالیگا ادامه 
دھد و نام باشگاه ھایی مانند اتلتیکو و ختافه در کنار نام 
او به گوش رسیده است؛ شایعاتی که این بازیکن آن ھا را 

رد کرده است. او فقط یک ھدف در ذھن دارد؛ آمادگی 
برای رھبری ولز در جام جھانی ۲۰۲۲ قطر.

فرانک کسیه

قرارداد ایــن دو در پایان ژوئن تمام می شــود. به نظر 
می رسد که ھر دو به بارسلونا می پیوندند، اما ھنوز ھیچ 
اعلام رسمی ای صورت نگرفته است. بااین حال، چیزی 
که مشخص است این است که دوران حضور او در میلان 

به پایان رسیده است.
پائولو دیبالا

او با یوونتوس برای تمدید قراردادش به توافق نرسید 
و حالا بازیکن آزاد است. نام باشــگاه ھای بسیاری از 
انگلیس تا بارســلونا و اتلتیکو در کنار نام او به گوش 
می رسید، اما این بازیکن تصمیم گرفته در ایتالیا بماند. 

این مھاجم ۲۸ساله در فکر پیوستن به اینتر است.
روبرت لواندوفسکی

لواندوفســکی اکنون پرماجراترین و دراماتیک ترین 
بازیکن پنجره تابستانی است و به نظر می رسد که این 
روند ھمچنان ادامه داشته باشد. این مھاجم ۳۳ساله 
لھستانی بارھا به صورت مستقیم و غیرمستقیم مدعی 
شده بود که دوست دارد از بایرن جدا شود. بااین حال، 
مدیران بایرن ھمچنان تأکیــد می کنند که او بازیکن 

این باشگاه است
رحیم استرلینگ

این وینگر ۲۷ساله انگلیســی در چند ماه گذشته از 
ترکیب پپ گواردیولا کنار گذاشته شده و به دنبال راھی 
برای جدایی است. اگر پیشنھاد خوبی برای او ارائه شود، 

سیتیزن ھا مخالفتی با فروش او ندارند.
آلوارو موراتا

یوونتوس بند خرید این مھاجم اسپانیایی را فعال نکرد تا 
او سر دوراھی جدیدی قرار بگیرد. مدیران یووه امیدوار 
بودند که بتوانند قیمت این انتقال را کاھش دھند، چون 
آلگری به جذب موراتا علاقه مند بود؛ اما اتلتیکو حاضر 
به پذیرش این پیشنھاد نشــد. گفته می شد آرسنال 
درحال بررســی وضعیت جذب موراتاست، زیرا پی یر 
امریک اوبامیانگ و الکســاندر لاکازت را از دست داده 
است و حالا باید به فکر تقویت خط حمله خودش باشد.

پرسپولیس قرارداد با «باقری» را تکذیب کرد!

ورزش۳: باشــگاه پرســپولیس امضای قــرارداد با عرفــان باقری،

پدیده جوان اســتقلال، را تکذیب کرد. در حالی کــه دو روز پیش 

عرفان باقری برای چندمین بار به باشگاه پرسپولیس مراجعه کرد 

تا قراردادش را با این تیم امضا کند، مســئولان باشگاه استقلال 

موضع گیــری کردنــد و گفتنــد که پرســپولیس در صــورت ثبت 

قرارداد با این بازیکن، محروم خواهد شــد. این درحالی است که 

خود این بازیکن اعلام کرده بود که بعد از پیوســتن به پرسپولیس 

می تواند راحت بخوابد  اما باشــگاه پرسپولیس در بیانیه ای که در 

خروجی وبگاه این باشــگاه قرار گرفته، امضای قــرارداد با پدیده 

اســتقلال را بدین صورت تکذیب کرده است: باشگاه پرسپولیس 

هیچ گونه قراردادی با عرفان باقری امضا نکرده و امضای قرارداد با 

این بازیکن را منوط به ارائه فسخ دو طرفه از سوی ایشان کرده است 

و خبرهایی که در این باره منتشر می شود، صحت ندارد.

دومین برنز «گنج خانلو»
در دوچرخه سواری قهرمانی آسیا

ایسنا: رکاب زن ایران در ماده اسکرچ قهرمانی پیست آسیا به مدال 

برنز رســید. در پنجمین روز از مســابقات دوچرخه سواری پیست 

قهرمانی آسیا در هند، محمد گنج خانلو مدال برنز گرفت. گنج خانلو 

توانست در ماده اســکرچ در رده ســوم قرار بگیرد و به مدال برنز 

برســد. رکاب زنان ژاپن و اندونزی اول و دوم شدند. ایران تاکنون 

صاحب سه مدال برنز در مسابقات دوچرخه سواری قهرمانی آسیا 

شده است. محمد گنج خانلو با دو مدال برنز در ماده های اومنیوم و 

اسکرچ و لیلا حیدری در ماده پانصد متر تایم تریل جوانان با کسب 

یک برنز، مدال آوران ایران در این مسابقات هستند.

تیم ملی بسکتبال ایران راهی صربستان شد

تســنیم: بسکتبالیســت های ملی پوش ایــران بــرای شرکت در 

اردوی تدارکاتی صربســتان، بامداد دیروز، اول تیرمــاه، ابتدا به 

دبی و ســپس به بلگراد پــرواز کردنــد. تیم ملی بســکتبال ایران 
بامداد چهارشــنبه از طریق فرودگاه بین المللــی امام خمینی (ره)

به دبی و ســپس صبح دیروز از دبی به بلگراد ســفر کرد. تیم ملی 

بسکتبال ایران در اردوی تدارکاتی صربستان دو بازی تدارکاتی 

Fmp پیش رو دارد . ملی پوشان ایران در بلگراد دو بار به مصاف تیم

می روند . بسکتبالیست های کشورمان در پنجره سوم رقابت های 

انتخابی جام جهانی،۱۰تیر امسال به مصاف قزاقستان می روند و 

۱۳تیرماه نیز با سوریه رقابت می کنند.

«قدوس» با مالمو تمرین می کند

ورزش۳: ملی پوش ایرانی برنتفورد انگلیس این روزها با تیم مالمو 

در ســوئد تمرین می کند. ســامان قدوس که در فصل گذشته در 

اواسط نیمه دوم دیدار مقابل تاتنهام به دلیل مصدومیت از زمین 

بیرون رفت، حدود دو ســه ماه دور از تمرین و شرایط مسابقه بود.

این بازیکن ملی پوش بعد از ســفر تفریحی به سیســیل ایتالیا به 

زادگاهش در سوئد برگشته اســت و این روزها در تمرینات مالمو 

حاضر می شــود. مالمو فصل قبــل عنوان قهرمانــی در لیگ برتر 

سوئد، موسوم به آلونسکان را به دست آورد و یکی از تیم های حاضر 

در لیگ قهرمانان اروپا خواهد بود و شــاید این تیم برای حضوری 

موفق در لیگ قهرمانان اروپا، پیشــنهادی جدی به قدوس بدهد 

و او را جذب کند. قدوس یک فصل دیگر با برنتفورد قرارداد دارد.

«کاسیانو» به پرسپولیس نزدیک شد

ایرنا: مهاجــم برزیلــی مدنظــر  یحیــی گل محمدی  بــا مدیران 

پرســپولیس به توافق رســیده اســت و به زودی برای عقد قرارداد 

به تهــران ســفر می کند. یکــی از نام هایــی که از ابتــدای فصل 

نقل وانتقــالات برای تقویت خط حمله پرســپولیس مطرح شــد،

«کاســیانو دیاز موریرا» مهاجم برزیلی تیم فوتبــال ویزلا بود. رقم 

درخواســتی او بیش از ۵۰۰ هزار یورو بود که این مسئله حضورش 

در پرسپولیس را در هاله ای از ابهام قرار داد. پس از حدود بیست 

روز مذاکره، رقم پیشنهادی کاسیانو و باشــگاه پرسپولیس به هم 

 نزدیک و توافق نســبی حاصل شد. بر این اســاس، او به زودی به 

تهران خواهد آمد تا قراردادش را با سرخ پوشان نهایی کند. کاسیانو 

هفت گل در لیگ پرتغال به ثمر رسانده و دو پاس گل هم داده  و از 

نظر میانگین زمان بازی در رده بیست و سوم برترین گل زنان لیگ 

پرتغال قرار گرفته است. میانگین گل زده کاسیانو ۰.۲۸ درصد گل 

در هر مسابقه است.

خودداری «کی روش»
از پذیرش دوباره هدایت مصر

کارلوس کی روش، پیشنهاد فدراســیون فوتبال مصر برای هدایت 

تیم ملی این کشور را رد کرد. محمد شبانه، روزنامه نگار مصری، اعلام 

کرد کارلوس کی روش از حضور دوبــاره در تیم ملی مصر خودداری 

کــرده و عذرخواهی خــود را به مقامات رســمی اعلام کرده اســت.

کی روش با تأکید بر اینکه همکاری با فدراسیون فوتبال مصر باعث 

افتخار او بوده، اعلام کرده اســت  تمایل دارد تجربه های جدیدی را 

پشــت سر بگذارد؛ به ویژه که او پس از صعود به فینال آفریقا و بازی 

پلی آف جام جهانی چیــز جدیدی بــرای ارائه به تیم مــصر ندارد.

کی روش از  اعضای فدراسیون برای معرفی دوباره این سرمربی برای 

هدایت تیم ملی مصر تشکر کرد، اما بر اهمیت کار در فضا و محیطی 

متفاوت و جســت وجوی چالش های جدید تأکید کرد. فدراســیون 

فوتبال مصر هفته گذشته تصمیمش را برای پایان همکاری با ایهاب 

جلال، سرمربی تیم ملی، گرفت و حالا برای استخدام یک سرمربی 

خارجی برای این تیم و همچنین تیم المپیک  تلاش می کند.

آمادگی ۴ کشور برای میزبانی جام  ملت ها

فارس: بعد از کناره گیری چین از میزبانی مسابقات جام ملت های 

آسیا ۲۰۲۳، کنفدراســیون فوتبال آســیا برای تعیین میزبان این 

رقابت ها دســت به کار شــد . ای اف سی به فدراســیون های عضو 

یک ماه مهلت داد تا برای میزبانــی از این تورنمنت بزرگ فوتبال 

نامزد شــوند. درحالی که  یک هفته به پایان مهلت کنفدراســیون 

فوتبال آســیا برای کاندیداتوری باقی مانده است، تاکنون چهار 

کشور کره جنوبی، استرالیا، ژاپن و قطر برای میزبانی از مسابقات 

جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ اعلام آمادگی کرده اند.

شاید امروز «الهلال» قهرمان شود

تیم فوتبال الهلال عربســتان امروز ممکن اســت برای ســومین 

ســال پی درپی قهرمان لیگ این کشــور شــود. لیگ عربســتان 

به دلیل اردوی تیم بزرگ سالان این کشور در اسپانیا و همچنین 

رقابت هــای آســیایی کمتر از ۲۳ســال حــدود یک مــاه تعطیل 

شــده بود و حالا تب وتاب به ایــن تورنمنت بازمی گــردد. پیش از 

هفته بیســت ونهم الهلال و الاتحاد با ۶۱امتیــاز رقابت نزدیک و 

نفس گیــری دارند و حتی تفاضل هــای آن ها نیز برابر اســت. دو 

تیم می دانند هرگونه لغزش می تواند به معنای ازدست رفتن جام 

قهرمانی باشــد. الهلال می تواند در صورت پیروزی برابر الفتح و 

شکست الاتحاد برابر الاتفاق که برای سقوط نکردن انگیزه زیادی 

دارد، پیش از رسیدن به هفته پایانی قهرمانی خود را جشن بگیرد.

«مینامینو» به موناکو می رود

وینگر ۲۷ساله تیم ملی ژاپن راهی فوتبال فرانسه می شود. موناکو 

برای انتقال ۱۸میلیــون یورویی تاکومی مینامینــو با لیورپول به 

توافق رســید. مبلغ ابتدایی این انتقال ۱۵میلیون یوروست که با 

۳میلیون پــاداش دیگر می تواند جمعا به ۱۸میلیون یورو برســد.

مینامینو در سال۲۰۲۰ از ردبول سالزبورگ به لیورپول پیوست و 

۱۴گل برای قرمزها به ثمر رســاند. او در  در این مدت در ۵۵بازی،

این بازه با لیورپول قهرمان لیگ کاپ، جام حذفی و لیگ برتر شد.

سرخط خبرها سرخط خبرها

من زلاتان هستم / ۳۵
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــاحساس کردم مشت خورده ام

«من زلاتان هستم» سرگذشــت نامه زلاتان 
ابراهیموویچ، بازیکن سوئدی سابق تیم فوتبال 
منچستریونایتد، به قلم خودش و با همکاری 
دیوید لاگرکرنتز اســت. این کتاب زندگی نامه 
ستاره سوئدی را به چند فصل تقسیم می کند 
که بخش هایــی از آن را به صــورت گلچین و 

پاورقی باهم می خوانیم.

گل بود و به ســبزه نیز آراســته شــد . همه چیز 

مزخرف شــده بود. بعد از محرومیت هم شروع 

خوبی نداشــتم. دوباره یک بینوایی را با آرنج زدم و خب او هم 

با برانکارد بیرون رفت. انگار عــادت جدیدی پیدا کرده بودم. 

این بار را قسر در رفتم، ولی بعد از آن کمی نیمکت نشین شدم 

که سخت بود و طرف دارها راضی نبودند. برای همین به هس 

بورگ زنگ زدم. کار احمقانه ای بود، اما این از آن کارهاست که 

وقتی زیر فشار هستید، انجام می دهید. «اهَ هس! نمی تونی 

من رو دوباره بخــری؟» «دوباره بخرمت؟ حالــت خوبه؟» «من 

رو از اینجا بکش بیرون، دیگه تحملــش رو ندارم.» «بی خیال 

زلاتان. ما پول واســه این کار نداریم و تو بایــد این رو بفهمی. 

باید صبور باشــی.» از اینکه جسور باشم، خســته شده بودم. 

می خواستم بیشــتر بازی کنم. دلم برای خانه تنگ شده بود 

که به نظرم غیرواقعی بود. خودم را گم کرده بودم، شروع کردم 

با میا تماس گرفتن. حتی نمی دانستم دلم برای او تنگ شده 

است یا چیز دیگری. احســاس تنهایی می کردم. دلم زندگی 

در خانه ام را می خواست. نتیجه اش چه بود؟ یک مشت دیگر 

وســط دندان هایم! کم کم فهمیدم کمترین دســتمزد تیم را 

دارم. چندوقت بود مشــکوک شــده بــودم و بالاخره مطمئن 

شدم. گران ترین انتقال بودم، ولی کمترین دستمزد را داشتم. 

خریده شده بودم تا فن باستن جدیدی باشم؛ اما این جوری؟ 

با این حقوق؟ فهمیدن این قضیه ســخت نبود. یادتان هست 

هس بورگ چه گفت؟ «همه مدیربرنامه ها و اســتعدادیاب ها 

کلاهبردارند.» یک دفعه همــه اش را فهمیدم. هس کلاه سرم 

گذاشته بود. او نشــان می داد طرف من است، اما درحقیقت 

فقط برای مالمو اف اف کار می کرد. هرچه بیشتر فکر می کردم، 

بیشتر عصبانی می شدم. درست از اول هس بورگ حواسش را 

جمع کرد کسی سراغ من نیاید. برای همین  در هتل سن یورگن 

مثل احمق ها ایســتادم و اجــازه دادم آن ها با حســابدارهای 

خودشان سرم کلاه بگذارند. احســاس می کردم مشتی توی 

صورتم خورده  است.

ادامه دارد

واکنش تند «شجاع خلیل زاده» به خبر شکایت پرسپولیس از او

شکایت؟! سه سال مجانى بازى کردم
مدافــع تیم ملی فوتبال کشــورمان به خبر شــکایت 

باشــگاه پرســپولیس بابت جدایی اش از ایــن تیم، 

واکنش نشــان داد. شــجاع خلیــل زاده گفــت: من 

۳میلیارد تومان از باشــگاه پرســپولیس طلب دارم و 

حالا آن ها مدعی شــده اند که می خواهند شــکایت 

کنند؟ من بیش از سه سال در این تیم زحمت کشیدم 

و درنهایت هم درحالی از پرســپولیس جدا شــدم که 

۳میلیارد از پولم را نگرفتم و شــکایتی هم نداشــتم. 

حالا چطور می خواهند شــکایت کنند؟! متأســفانه 

هر وکیلی که به باشــگاه پرســپولیس می آید، از 

این تزهــا می دهد! من با اینکه از پرســپولیس 

طلب داشتم، ولی به احترام باشگاه و هواداران 

هیچ حرفی دراین باره نزدم، ولی آن ها دو سال 

اســت که مدام از شــکایت صحبت می کنند. 

خلیل زاده گفت: من ۱۰بار به باشگاه زنگ زدم 

که صحبت کنم، ولی موفق نشدم. من 

حاضرم نیمی از طلبم را ببخشم، 

ولــی جالــب اینجاســت که 

آن ها می خواهند شکایت 

کنند. متأســفانه برخی 

در باشگاه می خواهند 

من را برابر هواداران 

قرار دهنــد و زمانی 

هم که از پرسپولیس 

جدا شــدم، مشــابه 

چنین رفتارهایی وجود داشت تا مرا 

برابر هواداران قرار دهند. خلیل زاده 

با اشاره به اوضاع مالی قراردادش 

در سال هایی که در پرسپولیس 

حضور داشــت، گفت: من ســه 

سال برای پرسپولیس مجانی بازی کردم و از باشگاه 

پرســپولیس می خواهم که قراردادم را منتشر کند تا 

مردم هم در این زمینه قضاوت کنند. قرارداد سال اول 

من یک میلیارد، سال دوم یک میلیاردو۵۰۰میلیون و 

سال سوم ۲میلیارد تومان بود. شما این مبلغ را جمع 

بزنید و ببینید چقدر می شود. این مبلغ برای سه سال 

چهارونیــم میلیارد می شــود و جالب اینجاســت که 

درحالی از پرسپولیس جدا شــدم که ۳میلیارد طلب 

داشــتم. اگر جدایی من غیرقانونی بود، چطور 

۳میلیارد از این باشــگاه طلب داشــتم؟ 

مدافع پیشین پرسپولیس افزود: اگر من 

غیرقانونی جدا شــده بودم، پرســپولیس 

صدبار از من شــکایت کــرده بــود. بازهم 

می گویم که باشــگاه قــرارداد مــرا ببیند و 

همه می توانند در ایــن زمینه قضاوت کنند. 

همان موقع کــه در پرســپولیس بازی 

می کردم، یک بازیکن اندازه سه 

سال من پول گرفت، ولی من 

حرفی زدم؟ همیشه سرم در 

کار خودم بود و بــا افتخار 

هم پیراهــن پرســپولیس 

را بــر تــن کــردم. الان هم 

گفتم کــه حــاضرم نیمی از 

طلبــم را ببخشــم. کــدام 

بازیکن به راحتی ایــن کار را 

می کند؟ مــن این طور صحبت 

می کنم، ولــی پرســپولیس دنبال 

شکایت است. اگر آن ها می خواهند 

این گونه اقدام کننــد، من هم برای 

گرفتن طلبم اقدام می کنم.

اولین اظهارنظر «سادیو مانه» بعد از پیوستن به بایرن مونیخ

ترسى از ماندن «لوا» در مونیخ ندارم
هنوز معلوم نیســت روبــرت لواندوفســکی، بهترین 

گل زن تاریخ  باشگاه بایرن مونیخ، در این تیم بماند، 

ولی سادیو مانه ستاره جدید ســنگالی باواریایی ها، 

می گوید از ماندن او ترســی ندارد. ســتاره سنگالی 

با قطعی شــدن امضای قراردادی سه ســاله به ارزش 

۳۵میلیون پونــد، از لیورپول راهی بایرن مونیخ شــد 

و پس از جلســه سریع بــا اولیــور کان اســطوره ای، 

تست های پزشــکی باشــگاه جدیدش را با موفقیت 

پشــت سر گذاشــت. در این اوضــاع، مانــه در اولین 

اظهارنظر به عنوان بازیکن بایرن مونیخ، با خون سردی 

ادعا کرد از رقابت با غولی به نام روبرت لواندوفســکی 

نمی ترسد. مرد سنگالی با این جملات حرف هایش 

را آغاز کــرد: «وقتی مدیربرنامــه ام اولین بار درباره 

علاقه بایرن به من گفت، هیجان زده شدم. خیلی 

زود خودم را در این تیم تصور کردم. بایرن به عنوان 

یکی از بزرگ ترین باشــگاه های دنیا همیشه برای 

جام می جنگــد. پیوســتن به این باشــگاه 

تصمیم خوبی بود. پیشــنهادهایی 

از باشگاه های دیگر 

کــه  داشــتم 

طبیعی اســت، 

امــا با مقایســه 

برنامــه بایــرن و 

تیم هــا،  دیگــر 

حس کردم باید 

باواریایی ها را 

انتخــاب کنــم. 

خودم را بخش بزرگی 

از این برنامه حس کردم.» 

او در ادامــه افــزود: «هر 

بازیکنی دوست دارد قهرمان لیگ قهرمانان شود. در 

بایرن روحیه رقابتی موج می زنــد، اما صحبت درباره 

فتح لیگ قهرمانان همراه بایرن برای من زود اســت. 

هنوز حتی یک بازی هم در کنار بازیکنان تیم جدیدم 

انجــام نــداده ام. بااین حــال همه تلاشــمان را برای 

حضور در فینال به کار می گیریم. نمی دانم سرنوشت 

لواندوفسکی چه می شود، اما حتی اگر اینجا بماند هم 

ترسی از رقابت با او ندارم.» در همین راستا، بلافاصله 

پس از رسیدن مانه به مونیخ، حسن صالی حمیدزیچ، 

مدیر ورزشــی بایرن، با این جملات از صاحب رکورد 

سریع ترین هت تریک تاریخ لیگ برتر استقبال 

کرد و گفت: «ما افتخار می کنیم توانستیم 

چنیــن ســتاره ای در کلاس جهانــی را 

جذب کنیم. سادیو در سنی عالی به اوج 

دوران فوتبالش رسیده است. او آمادگی 

بدنی عالی  دارد و تشــنه کســب موفقیت 

اســت. ســادیو الان در باشــگاه 

مناســبی برای رســیدن به 

هدف هایش حضور دارد. 

ما از حضورش در بایرن 

خوش حالیم؛ به ویژه 

به این دلیل که از 

دقیقه اول اشتیاق 

داشــت بــه بایــرن 

بیاید. ایــن برای ما 

خیلــی مهم اســت، 

بــرای مــن، بــرای کادرفنی و 

بــرای کل باشــگاه. داشــتن 

چنین بازیکنی واقعا فوق العاده 

است.»

پرسپولیس
سرخ پوشان پایتخت

تولدت مبارک

صفحه رسمی باشگاه پرسپولیس، 
سالگرد تولد مرحوم هادی نوروزی 

را تبریک گفت.

پورعلی گنجی
مدافع پرسپولیس

تولدت مبارک داداش

مدافع جدید سرخ پوشان 
پایتخت، با انتشار تصویری، تولد 

مجید حسینی، ملی پوش تیم 
فوتبال ایران، را تبریک گفت.

بریده کتاب

AS
شماره یک

تیبو کورتوا برای فصلی متفاوت آماده 
می شود. بهترین بازیکن فینال لیگ 

قهرمانان اروپا به جایزه یاشین و جایزه 
بهترین های فیفا می اندیشد.

Gazzetta
استقبال آبی ها از مهاجم سابقشان 
روملو لوکاکو با قراردادی قرضی به 
اینتر برگشت. با این حال نراتزوری 
شاید با وجود ژکو، مارتینز و حتی 
دیبالا، کمتر به لوکاکو نیاز پیدا کند.

ت
یا

شر
ن

ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
«من زلاتان هستم» سرگذشــت نامه زلاتان 
ابراهیموویچ، بازیکن سوئدی سابق تیم فوتبال 
منچستریونایتد، به قلم خودش و با همکاری 
دیوید لاگرکرنتز اســت. این کتاب زندگی نامه 
ستاره سوئدی را به چند فصل تقسیم می کند 
که بخش هایــی از آن را به صــورت گلچین و 

گل بود و به ســبزه نیز آراســته شــد . همه چیز 

مزخرف شــده بود. بعد از محرومیت هم شروع 

بازی های مهم ورزشی امروز

لیگ والیبال ملت ها

۷:۳۰فرانسه - هلند

۱۱:۳۰چین- آلمان

۱۵:۰۰لهستان- کانادا

۱۵:۳۰آرژانتین- اسلوونی

۱۸:۰۰صربستان- برزیل

۲۱:۳۰آمریکا- ایران

بازی های مهم ورزشی فردا

لیگ والیبال ملت ها

۷:۳۰آلمان - هلند

۱۱:۳۰آرژانتین - چین

۱۵:۰۰صربستان- کانادا

۱۵:۳۰ژاپن- ایتالیا

۱۸:۰۰ایران - برزیل

۲۱:۳۰استرالیا - بلغارستان

فوتبال ایـران هم اکنون در فصـل نقل و انتقالات 
و فاصلـه بیـن دو فصـل اسـت و تیم هـای 
مختلـف در حـال آماده سـازی بـرای فصـل 
آینده شـان هسـتند و از طرفـی، تیم ملـی 
ایـران هـم در شـرایطی آمـاده جام جهانـی 
قطـر می شـود کـه اوضاعـش بـرای مخاطبـان 
فوتبـال نگران کننـده اسـت. در ایـن اوضـاع 
یکـی از افـرادی کـه صحبت هایـش مثـل همیشـه 
می توانـد خواندنی باشـد، افشـین قطبی اسـت؛ مربی  
خوش اخلاق و محبـوب ایرانی کـه در مقطعـی هدایت 
تیم ملی ایران را بر عهده داشـته اسـت. قطبـی  به خوبی 
به وضـع کنونـی تیم ایـران زیـر نظـر اسـکوچیچ واقف 

اسـت و ایده هـای خوبـی هـم بـرای آن دارد.
 فصلی که گذشت و کورس قهرمانی آن را در مجموع

چطور ارزیابی می کنید؟

در فوتبال ایران، اســتقلال و پرســپولیس و ســپاهان 

معمولا جزو تیم های مدعی هســتند و رقابت ســخت و 

تنگاتنگی با هم برای رسیدن به عنوان قهرمانی دارند. 

سوای مسائل فنی، مواردی مثل مصدومیت ها، شرایط 

بازیکنان و گاهی شــانس، فاکتورهای مهمی هستند 

که تعییــن می کنند کــدام تیــم قهرمان شــود و کدام 

تیم نایب قهرمان و کدام تیم در جایگاه ســوم بایســتد. 

این برای فوتبال ایران خیلی خوب اســت که ســه تیم 

باکیفیت و مدعــی قهرمانــی دارد که با هم بــه رقابت 

می پردازند.

 به نظر شما ماندن یحیی گل محمدی با وجود جداشدن

مجیدی از استقلال و نویدکیا از سپاهان باتوجه به اینکه 

مربی جدید مدتی زمان نیاز دارد تا تیمش را بشناسد، 

می تواند یک امتیاز مثبت برای پرسپولیس نسبت به دو 

رقیب دیگرش محسوب شود؟

من احترام زیادی برای مربیان هم وطنم قائل هســتم. 

متأســفانه خیلی از ما در ایران خارجی پرست هستیم و 

احترامی را که باید، برای مربیان ایرانی قائل نیستیم. 

یحیی گل محمــدی مربی خوب و با کیفیتی اســت و 

توانایی های خودش را نشان داده است و تصمیم 

خوبی از سوی پرسپولیس بود که او را حفظ کرد 

و باتوجه به اینکه دو فصل پیش از این هم در تیم 

بوده اســت و روی تیمش شناخت کافی دارد، 

زمینه خوبی برای کســب نتایج قابل قبول در 

فصل آینده دارد. بــرای همین  فکر می کنم 

پرســپولیس شرایــط خوبــی با 

حفظ سرمربی خود دارد.

 ،برویم سراغ تیم ملی

با وجود این، اوضاع را در 

فاصله چند ماه تا شروع 

جام جهانی چطور ارزیابی 

می کنید؟

تیــم مــردم  تیم ملــی 

اســت و بایــد بــا همــه 

پشــتیبانی و حمایت از 

لحــاظ امکانــات روبه رو 

باشد تا بتواند تقویت شود 

و بهترین و بالاترین ســطح 

خــودش را ارائه دهــد. ما 

یک نســل فوق العاده ای از 

لحاظ نیروی انسانی داریم، 

ولی متأســفانه افرادی که باید کنار تیــم می بودند و از 

آن پشــتیبانی می کردند، یــا تخصص آن را نداشــتند 

یــا امکاناتــش را نداشــتند و نتوانســتیم این تیم 

را به خوبــی پــرورش دهیــم و آمــاده کنیم. 

اکنــون فرصــت خیلی کــم اســت و وقت 

زیادی باقی نمانده است و فقط فرصت دو 

بازی تدارکاتی دیگر داریــم و باید به جای 

صحبت کــردن دربــاره مــوارد انفــرادی و 

شــخصی، به فکر این باشــیم کــه چطور با 

کار گروهــی و کمک بــه هــم می توانیم به 

تیم کمک کنیم تا به بهترین شــکل 

در جام جهانــی حــاضر شــود. 

دو بازی تدارکاتــی قوی لازم 

داریــم. مربیــان و کادرفنــی 

تیم ملی باید همــه بازی های 

بازیکنان لیگ برتر و لژیونر را 

زیر نظر بگیرند و این هم نباید 

از طریق ویدئو باشــد و باید در 

ورزشــگاه حضور پیــدا کنند تا 

بهترین بازیکنان را برای تیم ملی 

انتخــاب کنند. ممکن اســت یک 

بازیکن امروز کیفیــت خیلی خوبی 

داشــته باشــد ولی پنج ماه دیگر زمان 

جام جهانی افت کنــد. ما با رصدکردن 

دقیق شرایــط بازیکن بایــد بهترین 

نفرات را در بهترین فرم خودشان در آن زمان در اختیار 

داشته باشــیم و با خودمان به جام جهانی قطر ببریم و 

امیدوارم این اتفاق بیفتد.

 ،بازی با الجزایر را که انتقادهای زیادی درپی داشت

چطور ارزیابی می کنید؟

مقابل الجزایــر خیلی بد بــازی کردیم و ایــن عملکرد 

ضعیف دلایل زیــادی دارد و بازکــردن آن زمان زیادی 

می طلبد، ولی ایــن تنها بازی ضعیف تیــم ما نبود و در 

مرحله مقدماتــی جام جهانی هم بازی هــای ضعیفی 

داشتیم که البته توانستیم نتیجه بگیریم و دلیلش هم 

این است که بازیکنان باکیفیتی در تیم داریم که شاید 

بتوان گفت بهترین نســل تاریخ فوتبال ایران هســتند 

و تیم هایــی که مقابل آن هــا بازی کردیم، بیشترشــان 

تیم های ضعیفــی بودند که شــاید در ضعیف ترین فرم 

۱۰سال گذشته شان قرار داشتند. بعضی وقت ها نتایج 

خوب، اشتباهات ســاختاری یک تیم را پنهان می کند 

و اشکالات شکل بازی تیم را نشــان نمی دهد. بازی با 

الجزایر یک هشدار برای ما بود و تمرکز بازیکنان بسیار 

کم بود. در ســازمان دهی دفاعی ضعف های آشــکاری 

داشتیم و موقعیت های زیادی به تیم نه چندان قدرتمند 

الجزایر دادیم.

 فکر می کنید چرا بازی های تدارکاتی مناسب تا اینجا

برای تیم ملی فراهم نشده است؟

دلایل زیادی می تواند داشــته باشــد که ممکن است 

بعضــی از آن ها را ما ندانیــم، ولی فکــر می کنم تعلیق 

رئیس فدراســیون فوتبال ایران باعث شــد فدراسیون 

دچار چالش جدی شــود و بــه همین دلیــل نتواند به 

وظایفش به خوبی و درســتی عمل کند و نوعی وقفه در 

کار فدراسیون ایجاد کرد که آسیب هایی در این مقطع 

برای فوتبال به همراه داشــت و ناتوانی در فراهم کردن 

دیدار تدارکاتی هم از جمله آن است.
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تحلیل سرمربی سابق تیم ملی فوتبال از وضعیت فعلی تیم ملی ایران

باید به جاى حرف زدن به تیم کمک کنیم

ابوطالب عرب
بعــد از چنــد روز انتظــار، ســرانجام ریکاردو ســاپینتو 
به طور رسمی به عنوان سرمربی جدید استقلال انتخاب شد. 
او پس از وینفرد شفر و آندره استراماچونی، سومین سرمربی 
اروپایی سال ھای اخیر استقلال اســت که پس از قھرمانی 
آبی پوشان با مجیدی، وظیفه دفاع از این عنوان را پیش روی 
خــود می بیند. پــس از ورود این مربی پرتغالــی به ایران، 
مسئولان استقلال عصر روز گذشته مراسم معارفه ای را برای 
ساپینتو ترتیب دادند تا این مربی رودرروی خبرنگاران قرار 
بگیرد و به پرسش ھای مطرح شده پاسخ  دھد. گزیده ای از 

صحبت ھای ساپینتو با خبرنگاران، در ادامه آمده است:
استقلال همیشه روحیه جنگندگی را حفظ خواهد کرد

قبل از ھرچیز از مدیرعامل باشگاه، آقای آجورلو، تشکر می کنم 
که مرا به اســتقلال دعوت کردند. خوش حالم که در این جمع 

ھستم. استقلال یکی از بزرگ ترین تیم ھای جھان است؛ تیمی 
که نزدیک به ۴۰ میلیون ھوادار دارد، تیمی که ھمیشــه برای 
برنده شدن عادت داشته است. این لحظه ای است که آرزویش 
را داشتم و  در خواب  می دیدم! من رؤیای استقلال را داشتم. به 
ھمه شما عزیزان می گویم ھمیشه روحیه جنگندگی را حفظ 
کرده و به برد فکر خواھیم کرد. ھمچنین به مربی قبلی، فرھاد 
مجیدی، تبریک می گویم که کار خارق العاده ای انجام داد. این 
یکی از بھترین لحظه ھا و تجارب زندگی من خواھد بود و امیدوارم 
بتوانیم با تلاش یک قھرمانی دیگر را رقم بزنیم. دلیل موفقیت تیم 
استقلال، کیفیت بازیکنان این تیم است. آن ھا خیلی منسجم در 
دفاع عمل می کردند. خیلی می جنگند و ھمدل ھستند؛ مثل یک 
خانواده. رقابت پرفشاری در لیگ برتر فصل گذشته وجود داشت؛ 
اما استقلال ھیچ شکستی نداشت و فصلی عالی  را سپری کرد. این 

روند و موقعیت را باید در آینده ھم ادامه  دھیم.

مسئولیت بزرگی بر گردن من است

آینده ما ھمین الان است؛ فصل جدید . می دانید که مسئولیت 
بزرگی بر گردن من است. ھمه تلاش می کنند که امسال جام 
را از اســتقلال بگیرند. مطمئنا ھمه تیم ھا جنگنده تر از قبل، 
مقابل ما عمل می کنند. بازیکنان باید خیلی انگیزه داشته باشند 
. آن ھا مزه قھرمانی را چشــیده اند. این خیلی دل چسب است. 
نمی خواھیم آن را از دست بدھیم. ھمه می دانیم چالش بزرگی 

را در پیش داریم.
!کار خارق العاده نخواهید، فقط ٤ جام می خواهم بیاورم

از من نخواھید کار خارق العاده ای انجام بدھم. فقط می خواھم چھار 
قھرمانی برای استقلال بیاورم! ذھنیت ھمه ما یکی است. دوست 
نداریم بازنده باشیم. این ذھنیتی اســت که آن را دوست دارم و 
ادامه اش می دھیم. این را ھمیشه اول از خودم خواسته ام و بعد  از 

دیگران می خواھم. 

خبرهای خوب آجورلو به  هواداران

مدیرعامل اسـتقلال در حاشـیه این مراسـم گفت: «می خواھم 
بـه ھمـه ھـواداران یـک خبر ویـژه بدھـم. شـبکه اسـتقلال از 
طریـق ماھـواره، ھم اکنـون فعالیتـش را به صـورت آزمایشـی 
آغـاز کـرده اسـت.» با این وضعیت، احتمـالا شـاھد چالش ھای 
جدیدی بیـن این باشـگاه و سـازمان صداوسـیما نیـز خواھیم 
بود. البتـه این تنھاخبـر خوب آجورلـو نبـود و در ادامه، سـردارِ 
اسـتقلال بیان کـرد: «یک خبر خـوب دیگر ھـم بدھـم. بعد از 
این مراسـم با آقـای سـالمی زاده قـراردادی را امضـا می کنیم تا 
به مـا کمـک کند. شـش مـاه اسـت درگیـر طراحی و سـاخت 
اسـتادیوم اختصاصی اسـتقلال ھسـتیم که از طریق ایشـان و 
شرکتشـان برای این کار اقدام می شود. قرار اسـت در تاریخ ۱۵

تیر نقشـه برای ما ارسـال شده و توسـط آقای سـمیعی قرارداد 
آن تنظیم شـود. »

وعده جذاب مربی جدید استقلال در نخستین نشست خبری 

چهار جام می خواهم!
۵شنبه
۱۴۰۱ تـیـــر   ۰۲
۲۳ ذی القعده ۱۴۴۳
۳۶۹۶ شـــــماره 

۵شنبه
۱۴۰۱ تـیـــر   ۰۲
۲۳ ذی القعده ۱۴۴۳
۳۶۹۶ شـــــماره 

محرمی

صادق محرمی، ملی پوش 
ایران، به زودی زاگرب را ترک 

می کند و به ایران بازمی گردد. 
دیناموزاگرب بوشکا شوتالو، 

مدافع جوان کروات را به 
خدمت گرفت. این وبگاه 

نوشت: سرمربی دینامو  مشکلی 
در خط دفاعی ندارد، اما 

همچنان به دنبال گزینه دیگری 
برای جناح راست است. استفان 
ریستوفسکی، گزینه اصلی دفاع 
راست دینامو است، در حالی که 

محرمی ممکن است تابستان 
امسال به ایران بازگردد.

نوراللهی

احمد نوراللهی گزینه احتمالی 
بازگشت به پرسپولیس است. 

در دو هفته گذشته بارها 
خبر آمده است که نوراللهی 

با وجود تغييرات در رأس 
کادرفنی تیمش، در شباب 

الاهلی می ماند؛ اما چندروزی 
است بحث الک کردن 

لژیونرهای این تیم نیز مطرح 
شده است و شاید احمد نور در 

امارات نماند. گفته می شود 
تکلیف ماندن یا نماندن 

نوراللهی در این تیم هفته آینده 
مشخص خواهد شد. 

نوری

محمد نوری، کاپیتان سابق 
پرسپولیس، احتمالا به کادرفنی 

ذوب آهن اضافه خواهد شد. 
بعد از آنکه حسین معمار، مربی 
ذوب آهن، از کادرفنی این تیم 

جدا شد، به نظر می رسد مهدی 
تارتار شاگرد سابقش را برای این 

پست برگزیده است. نوری که 
در پارس جنوبی و پیکان شاگرد 
تارتار بود، در حالی به کادرفنی 

ذوب آهن اضافه خواهد شد که 
از مدتی قبل کار مربیگری را آغاز 

کرده است.

از  یکی  یان  جر در  گل به خودی  یک   ۱۳۷۳ ۲تیر
بازی های جام جهانی ۹۴ به اتفاقی تلخ در تاریخ این 
مسابقات منجر شد. در جریان بازی آمریکا و کلمبیا، 
اندریاس اسکوبار به اشتباه دروازه کلمبیا را باز کرد 
که چند هفته بعد به قیمت جانش تمام شد. بعد از 
این شکست و قطعی شدن حذف کلمبیا، بسیاری 
از اعضای تیم که به مرگ تهدید شده بودند، در 

آمریکا ماندند، اما اسکوبار برگشت. او چند روز بعد 
درحالی که برای جشن انتقالش به میلان ایتالیا به 
کلوپ رفته بود، از سوی فردی با مسلسل تیرباران شد.

قاب خاطره

ورزشگاه المپیک لوئیس کامپانیس (مونتجوئیک) 
ورزشگاه خانگی بارسلونا در فصل ۲۰۲۳-۲۰۲۴ خواهد 
بود. پس از اینکه باشگاه بارسلونا رأی اعتماد اعضای 

خود برای نوسازی ورزشگاه نوکمپ را دریافت کرد، 
پروژه «اسپای بارسا» وارد مرحله جدیدی شد و 
انتظار می رود عملیات نوسازی نوکمپ به زودی 
آغاز شود. این عملیات در فصل پیش رو مانع از 
برگزاری بازی های خانگی بارسلونا در نوکمپ نخواهد 
شد، اما کاتالان ها در فصل ۲۰۲۳-۲۰۲۴ باید به طور 
موقت به ورزشگاه جدیدی نقل مکان می کنند. 

عکس خبری

احترامی را که باید، برای مربیان ایرانی قائل نیستیم. 

یحیی گل محمــدی مربی خوب و با کیفیتی اســت و 

توانایی های خودش را نشان داده است و تصمیم 

خوبی از سوی پرسپولیس بود که او را حفظ کرد 

و باتوجه به اینکه دو فصل پیش از این هم در تیم 

بوده اســت و روی تیمش شناخت کافی دارد، 

زمینه خوبی برای کســب نتایج قابل قبول در 

فصل آینده دارد. بــرای همین  فکر می کنم 

پرســپولیس شرایــط خوبــی با 

حفظ سرمربی خود دارد.

برویم سراغ تیم ملی، 

با وجود این، اوضاع را در 

فاصله چند ماه تا شروع 

جام جهانی چطور ارزیابی 

تیــم مــردم  تیم ملــی 

اســت و بایــد بــا همــه 

پشــتیبانی و حمایت از 

لحــاظ امکانــات روبه رو 

باشد تا بتواند تقویت شود 

و بهترین و بالاترین ســطح 

خــودش را ارائه دهــد. ما 

یک نســل فوق العاده ای از 

لحاظ نیروی انسانی داریم، 

آن پشــتیبانی می کردند، یــا تخصص آن را نداشــتند 

یــا امکاناتــش را نداشــتند و نتوانســتیم این تیم 

را به خوبــی پــرورش دهیــم و آمــاده کنیم. 

اکنــون فرصــت خیلی کــم اســت و وقت 

زیادی باقی نمانده است و فقط فرصت دو 

بازی تدارکاتی دیگر داریــم و باید به جای 

صحبت کــردن دربــاره مــوارد انفــرادی و 

شــخصی، به فکر این باشــیم کــه چطور با 

کار گروهــی و کمک بــه هــم می توانیم به 

تیم کمک کنیم تا به بهترین شــکل 

در جام جهانــی حــاضر شــود. 

دو بازی تدارکاتــی قوی لازم 

داریــم. مربیــان و کادرفنــی 

تیم ملی باید همــه بازی های 

بازیکنان لیگ برتر و لژیونر را 

زیر نظر بگیرند و این هم نباید 

از طریق ویدئو باشــد و باید در 

ورزشــگاه حضور پیــدا کنند تا 

بهترین بازیکنان را برای تیم ملی 

انتخــاب کنند. ممکن اســت یک 

بازیکن امروز کیفیــت خیلی خوبی 

داشــته باشــد ولی پنج ماه دیگر زمان 

جام جهانی افت کنــد. ما با رصدکردن 

دقیق شرایــط بازیکن بایــد بهترین 

ادعا کرد از رقابت با غولی به نام روبرت لواندوفســکی 

نمی ترسد. مرد سنگالی با این جملات حرف هایش 

را آغاز کــرد: «وقتی مدیربرنامــه ام اولین بار درباره 

علاقه بایرن به من گفت، هیجان زده شدم. خیلی 

زود خودم را در این تیم تصور کردم. بایرن به عنوان 

یکی از بزرگ ترین باشــگاه های دنیا همیشه برای 

جام می جنگــد. پیوســتن به این باشــگاه 

تصمیم خوبی بود. پیشــنهادهایی 

از باشگاه های دیگر 

کــه  داشــتم 

طبیعی اســت، 

امــا با مقایســه 

برنامــه بایــرن و 

تیم هــا،  دیگــر 

حس کردم باید 

باواریایی ها را 

انتخــاب کنــم. 

خودم را بخش بزرگی 

از این برنامه حس کردم.» 

او در ادامــه افــزود: «هر 

سریع ترین هت تریک تاریخ لیگ برتر استقبال 

کرد و گفت: «ما افتخار می کنیم توانستیم 

چنیــن ســتاره ای در کلاس جهانــی را 

جذب کنیم. سادیو در سنی عالی به اوج 

دوران فوتبالش رسیده است. او آمادگی 

بدنی عالی  دارد و تشــنه کســب موفقیت 

اســت. ســادیو الان در باشــگاه 

مناســبی برای رســیدن به 

هدف هایش حضور دارد. 

ما از حضورش در بایرن 

خوش حالیم؛ به ویژه 

به این دلیل که از 

دقیقه اول اشتیاق 

داشــت بــه بایــرن 

بیاید. ایــن برای ما 

خیلــی مهم اســت، 

بــرای مــن، بــرای کادرفنی و 

بــرای کل باشــگاه. داشــتن 

چنین بازیکنی واقعا فوق العاده 

است.»

مدافــع تیم ملی فوتبال کشــورمان به خبر شــکایت 

باشــگاه پرســپولیس بابت جدایی اش از ایــن تیم، 

واکنش نشــان داد. شــجاع خلیــل زاده گفــت: من 

میلیارد تومان از باشــگاه پرســپولیس طلب دارم و 

حالا آن ها مدعی شــده اند که می خواهند شــکایت 

کنند؟ من بیش از سه سال در این تیم زحمت کشیدم 

و درنهایت هم درحالی از پرســپولیس جدا شــدم که 

میلیارد از پولم را نگرفتم و شــکایتی هم نداشــتم. 

حالا چطور می خواهند شــکایت کنند؟! متأســفانه 

هر وکیلی که به باشــگاه پرســپولیس می آید، از 

این تزهــا می دهد! من با اینکه از پرســپولیس 

طلب داشتم، ولی به احترام باشگاه و هواداران 

هیچ حرفی دراین باره نزدم، ولی آن ها دو سال 

اســت که مدام از شــکایت صحبت می کنند. 

خلیل زاده گفت: من ۱۰بار به باشگاه زنگ زدم 

که صحبت کنم، ولی موفق نشدم. من 

حاضرم نیمی از طلبم را ببخشم، 

ولــی جالــب اینجاســت که 

آن ها می خواهند شکایت 

کنند. متأســفانه برخی 

در باشگاه می خواهند 

من را برابر هواداران 

قرار دهنــد و زمانی 

هم که از پرسپولیس 

جدا شــدم، مشــابه 

چنین رفتارهایی وجود داشت تا مرا 

برابر هواداران قرار دهند. خلیل زاده 

با اشاره به اوضاع مالی قراردادش 

در سال هایی که در پرسپولیس 

حضور داشــت، گفت: من ســه 

سال برای پرسپولیس مجانی بازی کردم و از باشگاه 

پرســپولیس می خواهم که قراردادم را منتشر کند تا 

مردم هم در این زمینه قضاوت کنند. قرارداد سال اول 

من یک میلیارد، سال دوم یک میلیاردو

۲سال سوم ۲سال سوم ۲میلیارد تومان بود. شما این مبلغ را جمع 

بزنید و ببینید چقدر می شود. این مبلغ برای سه سال 

چهارونیــم میلیارد می شــود و جالب اینجاســت که 

درحالی از پرسپولیس جدا شــدم که 

داشــتم. اگر جدایی من غیرقانونی بود، چطور 

۳میلیارد از این باشــگاه طلب داشــتم؟ 

مدافع پیشین پرسپولیس افزود: اگر من 

غیرقانونی جدا شــده بودم، پرســپولیس 

صدبار از من شــکایت کــرده بــود. بازهم 

می گویم که باشــگاه قــرارداد مــرا ببیند و 

همه می توانند در ایــن زمینه قضاوت کنند. 

همان موقع کــه در پرســپولیس بازی 

می کردم، یک بازیکن اندازه سه 

سال من پول گرفت، ولی من 

حرفی زدم؟ همیشه سرم در 

گفتم کــه حــاضرم نیمی از 

طلبــم را ببخشــم. کــدام 

بازیکن به راحتی ایــن کار را 

می کند؟ مــن این طور صحبت 

می کنم، ولــی پرســپولیس دنبال 

شکایت است. اگر آن ها می خواهند 

این گونه اقدام کننــد، من هم برای 

گرفتن طلبم اقدام می کنم.


